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Protokół Nr XII/20 

z obrad XII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach 

 

Obrady XII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach odbyły się 30 września  

2020 r. w sali Nr 129, w budynku przy ul. Świerkowej 60 w Suwałkach. 

  

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu w Suwałkach 

Marek Dziatkowski. Obrady rozpoczęły się o godz. 14
00

. 

 

Ad. 1.     

Otwarcie obrad i powitanie gości. 

 

Przewodniczący Rady otwierając obrady poinformował zgromadzonych, 

że obrady Rady Powiatu w Suwałkach są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Następnie powitał Skarbnika Powiatu – Ewę Kamińską oraz Sekretarza 

Powiatu – Pana Cezarego Grzegorza Zwolińskiego  (Lista zaproszonych Gości – 

załącznik nr 1). 

Przewodniczący Rady powitał Radnych Rady Powiatu (Lista obecności 

Radnych – załącznik nr 2). 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych ustawowego składu 

rady, w obradach uczestniczy 15 radnych:  

    

1. Biłda Stefan    

2. Bukowski Rafał Konrad 

3. Chlebus Andrzej 

4. Chołko Tadeusz 

5. Dziatkowski Marek 

6. Gryszkiewicz Irena 

7. Kleszczewski Zbigniew 

8. Kowalewski Witold 

9. Łuniewski Artur 

10. Małachowski Sławomir  

11. Ołdakowski Szczepan 

12. Pietrołaj Wiesław Eugeniusz 

13. Szczęsny Robert 

14. Szwengier Stanisław 

15. Truchan Anna Danuta 

             

Przewodniczący Rady stwierdził, że istnieje prawomocne quorum  

do podejmowania uchwał.  
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Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Państwo Radni otrzymali 

porządek obrad wraz z materiałami, w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych /składane w formie pisemnej/. 

6. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

nadzoru wodnego w Suwałkach na obszarach powiatów: Sejneńskiego, 

Augustowskiego, Suwalskiego za rok 2019” Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny w Suwałkach.  

7. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

nadzoru wodnego w Gołdapi na obszarach powiatów: Gołdapskiego, 

Suwalskiego i Oleckiego na rok 2019” Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny w Gołdapi.  

8. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działalności Zespołu Szkół  

im. gen. Ludwika Michała Paca w Dowspudzie za rok szkolny 2019/2020”. 

9. Zapoznanie się z „Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Suwalskiego w roku szkolnym 2019/2020”.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznego „Programu 

współpracy Powiatu Suwalskiego z organizacjami pozarządowymi                           

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r.” 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat                     

i kosztów związanych z usuwaniem i przechowywaniem pojazdów. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat                  

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających                   

z obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego na rok 2021.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Domu Dziecka  

w Pawłówce w dwa odrębne domy dziecka oraz centrum administracyjne                   

do zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, 

organizacyjnej i specjalistycznej.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                

na 2020 r. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata  

2020 – 2027. 
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16. Zapoznanie się z „Informacją Zarządu Powiatu w Suwałkach o przebiegu 

wykonania budżetu powiatu oraz informacją o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2027 za I półrocze 2020 

roku.  

17. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Zamknięcie obrad.    

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są propozycje lub uwagi do zmiany 

porządku obrad sesji.  

Propozycji zmian do porządku obrad sesji nie wniesiono. 

Głosowanie nad przyjęciem zaproponowanego porządku obrad za pomocą 

urządzenia do głosowania: 

 

 za przyjęciem porządku głosowało    - 15 Radnych 

 przeciwko        - 0  

wstrzymało się od głosu              - 0 Radnych 

 

Zaproponowany porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. Imienny 

wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

 

Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z obrad XI Sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony w Biurze 

Rady Powiatu do wglądu od dnia 1 września 2020 r. Do dnia dzisiejszego nie 

wniesiono do niego uwag.  

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XI Sesji Rady Powiatu 

w Suwałkach za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem porządku głosowało    - 15 Radnych 

przeciwko        - 0  

wstrzymało się od głosu              - 0 Radnych 

 

Protokół z obrad XI Sesji Rady Powiatu w Suwałkach został przyjęty 

jednogłośnie. Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 4                 

do protokołu. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie  międzysesyjnym z posiedzeń                   

w dniach: 18 czerwca, 30 czerwca, 10 lipca, 21 lipca, 5 sierpnia, 10 sierpnia, 14 

sierpnia, 4 września, 9 września i 17 września 2020 roku Państwo Radni 

otrzymali wraz z materiałami. Zapytał, czy są uwagi, pytania do przedłożonego 

sprawozdania. 

Pytań i uwag nie wniesiono.   

 

Głosowanie nad przyjęciem Sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu                   

w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzeń  w dniach: 18 czerwca,                

30 czerwca, 10 lipca, 21 lipca, 5 sierpnia, 10 sierpnia, 14 sierpnia, 4 września, 

9 września i 17 września 2020 roku za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem sprawozdań głosowało            - 15 Radnych 

przeciwko                 - 0  

wstrzymało się od głosu               - 0  

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie 

międzysesyjnym z posiedzeń w dniach: 18 czerwca, 30 czerwca, 10 lipca,                

21 lipca, 5 sierpnia, 10 sierpnia, 14 sierpnia, 4 września, 9 września i 17 

września 2020 roku zostało przyjęte jednogłośnie (załącznik Nr 5). Imienny 

wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że Zarząd Powiatu odbył również 

posiedzenie w dniu 25 września br. zaś w dniu dzisiejszym rozpoczął 

posiedzenie, które przerwał z uwagi na obrady sesji. Sprawozdanie z tych 

posiedzeń Państwo Radni otrzymają wraz z kolejnymi materiałami.  

 

Ad.5. 

Interpelacje i zapytania radnych /składane w formie pisemnej/. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa interpelacje i zapytania radnych składane są na piśmie                   

do przewodniczącego rady.  

Interpelacji i zapytań nie złożono.  

Ad. 6.  

Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

nadzoru wodnego w Suwałkach na obszarach powiatów: Sejneńskiego, 

Augustowskiego, Suwalskiego za rok 2019” Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny w Suwałkach.  
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Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni powyższe 

sprawozdanie otrzymali wraz z materiałami (pismo znak: 

BI.1.5.0311.2.2020.WM z dn. 15.06.2020 r.  – zał. Nr 7). Sprawozdanie to  było 

przedmiotem posiedzenia Komisji Finansowo – Gospodarczej w dniu                

28 września br.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

sprawozdania. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa, 

że „Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego                  

w Suwałkach na obszarach powiatów: Sejneńskiego, Augustowskiego, 

Suwalskiego za rok 2019” Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 

Nadzór Wodny w Suwałkach zostało przyjęte.  

 

Ad. 7.  

Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

nadzoru wodnego w Gołdapi na obszarach powiatów: Gołdapskiego, 

Suwalskiego i Oleckiego na rok 2019” Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny w Gołdapi.  

 

Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni powyższe 

sprawozdanie otrzymali wraz z materiałami (pismo znak: 

BI.3.2.0311.3.2020.MT z dn. 26.06.2020 r.  – zał. Nr 8). Sprawozdanie                

to  było również przedmiotem posiedzenia Komisji Finansowo – Gospodarczej 

w dniu 28 września br.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

sprawozdania. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa, 

że „Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego                   

w Gołdapi na obszarach powiatów: Gołdapskiego, Suwalskiego i Oleckiego             

na rok 2019” Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzór 

Wodny w Gołdapi zostało przyjęte.  

 

Ad. 8.  

Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działalności Zespołu Szkół  

im. gen. Ludwika Michała Paca w Dowspudzie za rok szkolny 2019/2020”. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni powyższe 

sprawozdanie otrzymali wraz z materiałami (pismo znak: ZS.0311-1/20 z dn. 

15.09.2020 r.  – zał. Nr 9). Sprawozdanie to  było przedmiotem posiedzenia 

Komisji Polityki Społecznej w dniu 29 września br.  
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Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

sprawozdania. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa,                     

że „Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół im. gen. Ludwika Michała Paca 

w Dowspudzie za rok szkolny 2019/2020” zostało przyjęte.  

 

Ad. 9.  

Zapoznanie się z „Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Suwalskiego w roku szkolnym 2019/2020”.  

 

Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni powyższą informację 

otrzymali wraz z materiałami (zał. Nr 10). Informacja ta  była przedmiotem 

posiedzenia Komisji Polityki Społecznej w dniu 29 września br.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonej 

informacji. 

Radny Sławomir Małachowski przekazał: „ja mam pytanie i może uwagę 

bardziej, bo to samo powtórzę co powtórzyłem na Komisji, chodzi mi o punkt 

siódmy tego sprawozdania, jakby ja nie wnoszę uwag do tego punktu natomiast 

jeśli w przyszłości zdarzyłyby się sytuacje, że Prezydent Miasta odmówiłby 

przyjęcia jakiegoś naszego dziecka na podstawie naszego skierowania do swojej 

szkoły to chciałbym, żeby to w przyszłości w sprawozdaniu się znalazło, bo taki 

fakt miał miejsce już w tym roku i chciałbym, żeby tutaj Zarząd po prostu, czy 

Panowie Starostowie jak będą rozmawiali o tych sprawach współpracy przy 

kierowaniu do ośrodka, czy też przy temacie poradni, żeby zwrócić na to uwagę, 

ponieważ był taki przypadek w tym roku, że dziecko akurat z Gminy Przerośl, 

bo ja mówię o tym, co do mnie dotarła informacja. Nie zostało, chodziło osiem 

lat do szkoły do Ośrodka Specjalnego w Suwałkach i nie zostało przyjęte do 

szkoły średniej tzn. ponadpodstawowej po ośmiu klasach i Zarząd, jakby 

Panowie Starostowie, Powiat te dziecko skierował oczywiście zgodnie                         

z przepisami prawa, jakby tego nie podważam, jak najbardziej to było w gestii i 

to była jedyna możliwość co Państwo zrobiliście skierowało do innej szkoły, ale 

nie w Suwałkach. A dla dziecka, które chodziło 8 lat to taka troszkę tragedia 

życiowa można powiedzieć, i jest problem z tym dzieckiem, z aklimatyzacją w 

tej nowej szkole. I to nie chodziło o jedno dziecko, tylko tak Pan Prezydent 

zdecydował, że troje dzieci nie zostało przyjętych i wszystkie te dzieci były                  

z Powiatu Suwalskiego, tylko przyjął dzieci z miasta Suwałki do szkoły i 

jeszcze drugi element to ten późny czas powiadomienia rodziców i też nie, jakby 

ja tu nie podważam Państwa, bo Państwo zrobiliście co trzeba było. Natomiast, 

że Prezydent poinformował po dwóch miesiącach o takim fakcie, gdzie dziecko 

było przekonane, że tak jak co roku i rodzice z resztą tak samo, że te dzieci 

pójdą we wrześniu a dowiedzieli się któregoś tam sierpnia, pod koniec 

praktycznie sierpnia, że niestety w Suwałkach nie będą mogły się uczyć. To ja 
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tylko tak na marginesie, bo to jest akurat pasuje tutaj w tym miejscu. Nie chcę 

specjalnie rozwijać tylko żeby pamiętać o tym i ewentualnie to w sprawozdaniu 

też ująć żebyśmy mieli kiedyś jakieś no uwagi jak będzie czy przedstawiciel 

Prezydenta, czy ktoś z miasta nawet na sesji, to żeby można było to przytoczyć, 

że taki fakt miał miejsce i żeby zapobiec w przyszłości, bo wiem, że takie dzieci 

też są z powiatu obecnie w ósmej klasie i za rok może ich to samo spotkać            

w sierpniu. Dziękuję za wysłuchanie.” 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo, problem jest niezwykle złożony. Od jakiegoś czasu Pan 

Prezydent kieruje do nas takie pisma, to już było w roku 2019, że pierwszeństwo 

w przyjmowaniu do placówki, która mieści się na ulicy Przytorowej mają dzieci 

z miasta Suwałki. Powiat Suwalski powinien sobie założyć szkołę specjalną i 

sobie kształcić dzieci z Powiatu Suwalskiego, ponieważ jest to cykl kształcenia 

długotrwały od lat trzech do dwudziestu pięciu nawet, tak że takimi pismami 

byliśmy tutaj informowani właśnie o czymś takim. Natomiast w roku 2019 już 

było takie pismo w lutym dotarło i dotarło również takie pismo jak rodzice 

złożyli wniosek o skierowanie do placówki. Oczywiście wniosek został 

skierowany do Pana Prezydenta. Pani Prezydent ówczesna odpisała, że ze 

względu na panującą epidemię, itd. wszystkie badania w poradni 

psychologicznej zostały wstrzymane. Cykl naboru do szkoły został wydłużony 

do końca sierpnia, dlatego też informacja z końcem sierpnia była. I to było po 

prostu…, tak być nie powinno. Więcej tych dzieci było takich, trafiło ich chyba 

czworo do placówki w Olecku. Największy problem to był z dwójką dzieci, już 

nie będę wymieniał drugiego, wiadomo, że nie wszyscy po tylu latach dobrze 

zaadoptowali się w Olecku. Większość tak, ale tutaj akurat nie. I trudno mi 

zrozumieć, dlaczego tak się dzieje, ponieważ algorytm według, którego 

naliczana jest subwencja jest bardzo korzystny dla takich placówek. Dzisiaj 

zupełnie przypadkowo, obraduje sesja Rady Miasta w Suwałkach, wszedłem na 

chwilę, obradują zdalnie i jeden z radnych właśnie porusza ten problem. 

Dlaczego tak się dzieje, że właśnie dzieci z Powiatu Suwalskiego, z Powiatu 

Sejneńskiego są nieprzyjmowane  skoro to są po prostu dar natury. Nie są 

przyjmowane. Pytał potem i drugi z radnych, zupełnie przypadkowo na to 

wszedłem, o sytuacji w tej placówce, ponieważ wiadomo, że rotacja, jeśli chodzi 

o kadrę kierowniczą jest duża. Pani dyrektor, która pełniła obowiązki 

zrezygnowała tam teraz. Sytuacja nieciekawa, ale na tym właśnie cierpią nasze 

dzieci. Na pewno w sprawozdaniu znajdzie się w przyszłym roku wszystkie te 

informacje, z którymi mamy niezwykle duży problem. Ja tutaj wczoraj 

rozmawiałem z Panem Radnym, dziecko trzyletnie, które też nie chciano 

przyjąć, podpowiedziałem, zasugerowałem, zrobili to, co zasugerowałem i to 

dziecko uczy się, ale przemeldowało się do Suwałk. Tak być nie powinno’. 

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „Panie Przewodniczący, Panie 

Starosto, ja chciałem nawiązać i do sprawozdania z Zespołu Szkół w 

Dowspudzie, ale też i do punktu tej informacji, który mówi o kontroli w 
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Zespole. Kontrola to wewnętrzna była w Zespole Szkół w Dowspudzie 

przeprowadzona przez pracownika Starostwa Powiatowego. Są tam takie 

wnioski jakby z tej kontroli, m.in. „istnieje konieczność kompleksowej 

modernizacji budynku warsztatu na potrzeby kształcenia i  przeprowadzania 

egzaminów potwierdzających kwalifikacje w zawodzie technik itd.” tam jeszcze 

inne są też spostrzeżenia. Ja mam taką prośbę i propozycję, bo ten temat już się 

chyba od kilku lat powtarza w naszych założeniach do budżetu na kolejne lata. 

Muszę powiedzieć, że szkoła stała się bardziej atrakcyjna dzięki temu, że 

zostały wprowadzone nowe kierunki kształcenia jak weterynaria, jak leśnictwo i 

myślę, że to jest dobry kierunek działania i żeby po prostu jeszcze bardziej 

zrobić tą szkołę atrakcyjną to trzeba myśleć też i o tej bazie. Wiem, że środków 

nie ma specjalnie na ten cel tak szybko, ale myślę, że może jakiś krok, drobny 

krok można zrobić w tym kierunku i np. pokusić się na przygotowanie 

dokumentacji takiej, która by potem dała podstawy do szukania tych środków. 

Mam prośbę, żeby pomyśleć o tym i w przyszłym roku wstawić opracowanie 

dokumentacji na modernizację tego budynku warsztatowego. Dziękuję bardzo”. 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo, ta kontrola wewnętrzna pracownika Starostwa Powiatowego 

to było pokłosie kontroli Najwyższej Izby Kontroli. To było w roku 2018. To 

było w trakcie zmiany kadencji. Wtedy inspektor  właśnie zarzucił, że nie ma 

kontroli wewnętrznej, że brakuje itd. Dlatego też te kontrole będą 

przeprowadzane. Tutaj Pani inspektor nic nie wymyśliła nowego, wiemy jak 

jest. Powieliła w pewnym sensie to, co zawarte zostało w protokole kontroli 

NIKu. I tutaj już się zupełnie zgadzam z Panem Starostą, że jeżeli ta szkoła ma 

istnieć trzeba w nią inwestować. Pierwsza inwestycja, która będzie 

przeprowadzana to jest zmiana ogrzewania. Kosztowna inwestycja, mamy 

wstępny, bardzo wstępny kosztorys. Trzeba szykować około 600.000 złotych.            

I to jest priorytet, bo wiadomo, że musimy zmienić ogrzewanie. Natomiast jest 

nowa perspektywa finansowania, nowe programy wejdą mam nadzieję unijne                

i te pieniądze na pewno będą. Wtedy na pewno po te środki sięgniemy. I ta 

dokumentacja w pewnym momencie też zostanie zlecona. Mam taką nadzieję            

i tyle mogę powiedzieć. Dziękuję bardzo”. 

Innych pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku wyczerpania pytań i uwag 

uważa, że „Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 

Suwalskiego w roku szkolnym 2019/2020” została przyjęta.  

 

Ad. 10.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznego „Programu 

współpracy Powiatu Suwalskiego z organizacjami pozarządowymi                           

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r.” 
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 Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu                 

29 września 2020 r.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 29 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 11). 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

przyjęcia rocznego „Programu współpracy Powiatu Suwalskiego                                 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  o działalności pożytku publicznego                       

i o wolontariacie na 2021 r.” za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

  

Uchwała Nr XII/87/20 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2020 r. w sprawie przyjęcia rocznego „Programu współpracy Powiatu 

Suwalskiego z organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2021 r.” została podjęta jednogłośnie 

(załącznik Nr 12). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 13 

do protokołu.  

 

Ad. 11.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat                        

i kosztów związanych z usuwaniem i przechowywaniem pojazdów. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą na posiedzeniu w dniu 

28 września 2020 r.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo - 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 



10 
 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 14). 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z usuwaniem                                       

i przechowywaniem pojazdów za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

  

Uchwała Nr XII/88/20 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2020 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z usuwaniem 

i przechowywaniem pojazdów została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 15). 

Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 16 do protokołu.  

 

Ad. 12.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat                  

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających               

z obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego na rok 2021.  

 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą na posiedzeniu w dniu 

28 września 2020 r.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo - 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 17). 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających  z obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego na rok 2021 

za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  
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wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

  

Uchwała Nr XII/89/20 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2020 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych Powiatu 

Suwalskiego na rok 2021 została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 18). 

Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 19 do protokołu.  

 

Ad. 13.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Domu Dziecka  

w Pawłówce w dwa odrębne domy dziecka oraz centrum administracyjne                   

do zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, 

organizacyjnej  i specjalistycznej.  

 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą na posiedzeniu w dniu 

28 września 2020 r. oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu 29 września                

2020 r.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo - 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 20). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 29 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 21). 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

przekształcenia Domu Dziecka w Pawłówce w dwa odrębne domy dziecka oraz 

centrum administracyjne do zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, 

finansowej, organizacyjnej  i specjalistycznej za pomocą urządzenia                              

do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 
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Uchwała Nr XII/90/20 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2020 r. w sprawie przekształcenia Domu Dziecka w Pawłówce w dwa odrębne 

domy dziecka oraz centrum administracyjne do zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej, organizacyjnej  i specjalistycznej została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 22). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 23 do protokołu.  

 

Ad.14.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu  

na 2020 r. 

  

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. W dniu 25 września 

br. Zarząd Powiatu przyjął powyższy projekt uchwały w brzmieniu 

przekazanym Państwu na posiedzeniach Komisji. Dodał, że projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą na posiedzeniu w dniu 

28 września 2020 r. oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu 29 września                

2020 r.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo - 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 24). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 29 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 25). 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi.  

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „Panie Przewodniczący, ja mam 

takie pytanie bo nasunęło mi się po porównaniu pewnych liczb. Chodzi o 

Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych. Z tego tytułu otrzymaliśmy kwotę 

zwiększającą budżet o 1.423.381 zł, natomiast ja pamiętam, widziałem na 

zdjęciu spotkania wiecowego przed wyborami na Prezydenta Rzeczypospolitej 

Polskiej, gdzie Premier Morawiecki wręczał bony i na bonie, który otrzymał Pan 

Starosta Łuniewski była kwota 1.819.882 zł. Czy to jakaś pomyłka? 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo, Panie Radny, nie ma żadnej pomyłki. Tyle ile było napisane na 

promesie, tyle ostatniego dnia sierpnia wpłynęło na nasze konto. Natomiast tyle 

zostaje rozdysponowanych na drogi, które teraz będziemy realizowali. 
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Podpisane zostały umowy czyli na drogi, które realizowane są z Funduszu Dróg 

Samorządowych. Pozostała kwota w kwocie tam ileś 400.000 zł zostaje dalej w 

budżecie. Nie ma pomyłki. Inaczej mówiąc nie ma lipy. Na taką co otrzymał 

Pan Starosta Łuniewski milion osiemset dziewiętnaście złotych i tam parę 

złotych. Na koncie są te pieniądze. Nie na bieżące wydatki, tylko na zadania 

inwestycyjne”. 

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „dziękuję bardzo, uspokoił mnie 

Pan Starosta”.   

Innych pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2020 r. za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

  

Uchwała Nr XII/91/20 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2020 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2020 r. została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 26). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 27 do protokołu.  

 

Ad.15. 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 

2020 – 2027. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą w dniu 28 września 

br. oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu 29 września br. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo - 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 28). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 29 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 29). 
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 Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2020 – 2027 za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

  

Uchwała Nr XII/92/20 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września 

2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2020 – 2027 została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 30). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 31 do protokołu.  

 

Ad.16. 

Zapoznanie się z „Informacją Zarządu Powiatu w Suwałkach o przebiegu 

wykonania budżetu powiatu oraz informacją o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2027 za I półrocze 2020 

roku.  

 

 Przewodniczący Rady przekazał: „informację Zarządu Powiatu                         

w Suwałkach o przebiegu wykonania budżetu powiatu oraz informację                        

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2027                     

za I półrocze 2020 roku Państwo Radni otrzymali  w miesiącu sierpniu br. 

(pismo znak: ORG.300.3.2020.EK z dn. 10.08.2020 r. - załącznik Nr 32). 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 18 września br. opracowała opinię                 

o przebiegu wykonania budżetu powiatu oraz o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2027 za I półrocze 2020 r. i przedłożyła ją 

Przewodniczącemu Rady Powiatu”.  

 Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej                 

o przedstawienie opinii Komisji.  

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Irena Gryszkiewicz przekazała:             

„w dniu 18 września 2020 r. po przeprowadzonej analizie Komisja Rewizyjna 

nie stwierdza uchybień w realizacji dochodów i wydatków budżetowych. 

Komisja pozytywnie i jednogłośnie postanawia zaopiniować wykonanie budżetu 

powiatu za pierwsze półrocze 2020 r. Dziękuję”. (opinia Komisji Rewizyjnej            

z dn. 18.09.2020 r. stanowi załącznik Nr 33).   

 Przewodniczący Rady przekazał: „Komisje stałe Rady Powiatu również 

zapoznały się z powyższą informacją Zarządu Powiatu na swoich posiedzeniach. 

Dodam, że w dniu 21 sierpnia br. wpłynęła uchwała składu orzekającego 



15 
 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 20 sierpnia 2020 r.                

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu w Suwałkach 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2020 r.  Sentencja tej 

uchwały brzmi: „Opiniuje pozytywnie przedłożoną przez Zarząd Powiatu                    

w Suwałkach informację  o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2020 r.” 

(opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej - kserokopia pisma znak: RIO.II – 

00320 – 32/20 z  dn. 21.08.2020 r. - Załącznik Nr 34).  

 Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi do przedstawionej 

informacji. 

 Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa 

informację Zarządu Powiatu w Suwałkach o przebiegu wykonania budżetu 

powiatu oraz informację  o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2020 – 2027 za I półrocze 2020 roku za przyjętą. 

 

Ad.17. 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

  Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wniosków i oświadczeń 

Radnych.  

 Radny Stanisław Szwengier przekazał: „Panie Przewodniczący z takim 

wnioskiem może w imieniu rolników byśmy wystąpili do Prezydenta o nie 

podpisanie ustawy tak zwanej Piątki Kaczyńskiego jako powiat typowo 

rolniczy. Dziękuję”. 

 Przewodniczący Rady przekazał: „to jest wniosek, tylko nie wiem, czy to 

będzie jakoś formalnie składane? Pan Radny ze chce to złożyć?” 

 Radny Stanisław Szwengier przekazał: „tak, formalny wniosek składam, 

żeby taką podjąć" 

Przewodniczący Rady przekazał: „dobrze, ale to na przyszłej sesji. Taki 

wniosek i chyba w formie uchwały. Czy takie stanowisko tylko mielibyśmy 

zająć?  

Radny Stanisław Szwengier przekazał: „może być to stanowisko, ale nie 

na następnej sesji za pół roku Panie Przewodniczący, bo to już będzie po. To 

trzeba robić jak najszybciej, żeby doszły te papiery. Pan Prezydent był naszych 

dożynek patronatem, tak że powinien rozpatrzeć to”. 

Przewodniczący Rady przekazał: „Panie Radny, to ja proponuję, żeby ten 

wniosek jakoś sformułować, zgłaszać go i będziemy, przystąpimy do 

głosowania”. 

Radny Stanisław Szwengier przekazał: „ja zgłaszam do 

Przewodniczącego, to Przewodniczący proszę z wnioskiem dalej.” 

Przewodniczący Rady przekazał: „dobrze, to przegłosujemy w ogóle czy 

ktoś jest tutaj z Radnych zainteresowany, żeby taki wniosek w ogóle 

formułować i poddawać pod obrady tej naszej sesji”.  
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Przewodniczący Rady poprosił o przystąpienie do głosowania                         

za przyjęciem wniosku Radnego Stanisława Szwengier. 

Radny Tadeusz Chołko przekazał: „ale to chyba w obecnym kształcie, bo 

przecież nad tą ustawą jest teraz praca w Senacie, nie wiemy jeszcze jak ona 

będzie wyglądała”.  

Przewodniczący Rady przekazał: „ja prosiłem, żeby albo sformułować 

albo poczekać chwilę, lecz skoro chcecie głosować nie wiem nad czym”. 

Radny Tadeusz Chołko przekazał: „żeby odrzucić w obecnym kształcie, 

bo teraz pracuje nad nią Senat”. 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „albo wycofać wniosek, albo 

głosujemy. Wniosek jest więc przyjmujemy go albo nie jako Rada. Jeśli 

przyjmujemy to opracowujemy stanowisko, jeśli nie to nie ma tematu”.  

Radny Sławomir Małachowski przekazał: „Pan Starosta dobrze mówi. 

Wniosek jest zgłoszony, trzeba przegłosować”.  

Radny Tadeusz Chołko przekazał: „rozumiem, że w obecnym kształcie?”. 

Radny Sławomir Małachowski przekazał: „my nie znamy innego”.  

Przewodniczący Rady przekazał: „przystępujemy do głosowania”  

 

Głosowanie  za przyjęciem wniosku Radnego Stanisława Szwengier: 

 

za przyjęciem wniosku głosowało    - 5 Radnych 

przeciwko      -  9 Radnych 

wstrzymało się od głosu            -  1 Radnych 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że wniosek został odrzucony. Imienny wykaz 

głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 35 do protokołu.  

 

Radny Stanisław Szwengier przekazał: „dziękuję kolegom rolnikom”.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kolejnych wniosków. 

 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Bardzo krótko, Szanowni Radni, 

Szanowni Państwo, w związku z aktualnie panującą sytuacją w kraju związaną              

z pandemią ja mam taką propozycję, bo ciągle to zagrożenie jest a tutaj u nas 

teraz w Suwałkach coraz większe itd. wiemy kogo to dotyka. Nie wiadomo kogo 

dotknie w każdej chwili. Ja mam taką propozycję, żeby wygospodarować środki 

w budżecie powiatu i w przyszłym roku, gdzieś tam na początku stycznia 

przyjąć to w uchwale budżetowej i zakupić Radnym tablety. Wysyłać potem 

materiały, oczywiście tutaj założymy każdemu konto internetowe z końcówką 

Powiat Suwalski itd. Byśmy wysyłali materiały na bieżąco i być może zajdzie 

potrzeba przeprowadzenia sesji zdalnie, to wtedy będzie to sprawa bardzo 

prosta. Teraz spotykamy się sami. Dyrektorzy placówek naszych są tam                     

w innych pokojach. Naczelnicy nasłuchują. Póki co jest u nas dobrze. Dzięki 
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Bogu, ale taką propozycję zgłaszam. Proszę to rozważyć. Gdyby nie było 

sprzeciwów to w tym kierunku pójdziemy. Dziękuję bardzo”. 

Radny Sławomir Małachowski przekazał: „myślę, że koniecznie trzeba to 

zrobić, z tego względu, że my nie wiemy co nas czeka, a jeszcze tylko trzeba 

jedną rzecz zanim kupimy bo to jest jakby wtórne, to trzeba myślę przygotować 

zmiany w statucie i przygotować się formalnie do tego, żeby jak już 

wprowadzimy, żeby już na przyszłej sesji zanim będziemy mieli się spotkać to 

żebyśmy już przyjęli to, że możemy takie sesje odbywać formalnie. A to jak 

macie jakieś środki wolne, to trzeba myśleć, kupować i system instalować, bo to 

może w każdej chwili a jak nie to może być i za pół roku, ale będziemy 

zabezpieczeni, a nie że potem będzie to tak. Ja uważam, że jak najbardziej. 

Przynajmniej moje takie zdanie. Dziękuję.  

Radny Tadeusz Chołko przekazał: „czy może nam Pan Starosta 

powiedzieć jaka sytuacja jest w naszym powiecie, czy są przypadki, czy nie 

ma?”.  

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Panie Radny są przypadki, 

pojedyncze przypadki, powiem tak rozproszone, ale są. Na stronie naszego 

powiatu, na stronie Państwowej Inspekcji Sanitarnej w Suwałkach jest 

informacja, tylko tam informacja zbiorcza miasto i powiat. I tam codziennie               

o godzinie dziewiątej jest aktualizacja. U nas jest tego niewiele stosunkowo, 

natomiast w mieście jest tego sporo. Tak że są i nie wiadomo, w każdej chwili 

może być po prostu wszędzie i są niestety, ale są.   

Radny Tadeusz Chołko przekazał: „czy to są hospitalizacje?” 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „nie, nie. Ochrona danych i tak 

dalej, jest tylko liczbowo. Jest podana liczba hospitalizowanych w mieście, nie 

ma rozbicia, powiat – miasto. Gdyby trzeba było to tam udzielą informacji, 

oczywiście Sanepid, tylko nie zawsze ta informacja jest potrzebna. Są osoby na 

przykład w Gminie Raczki, są pojedyncze przypadki. Na kwarantannie to tych 

osób przybywa lawinowo. Dzisiaj to już pewnie około trzystu na kwarantannie. 

Miasto i powiat. Tak że ta informacja jest na naszej stronie. Tam o godzinie 

dziewiątej jest aktualizowane codziennie. Natomiast służby mają już tą 

informację wcześniej ile osób na kwarantannie i ile osób dostało test pozytywny. 

Sytuacja jest niepokojąca, trzeba na siebie uważać, ale jak uważać. Dziękuję 

bardzo”.   

  

Innych wolnych wniosków nie wniesiono.  

 

Ad.18. 

Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Wysokiej Radzie za uczestniczenie                                   

w obradach  i zamknął obrady XII sesji Rady Powiatu w Suwałkach o godz. 

14.45. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokołowała: 

 
                                                                                     Przewodniczący Rady 

                                                                                    /-/ Marek Dziatkowski  

                                                                 
Protokołowała: 
M. Szczerbowska 

 

 

 


